

Title (en)
Synchronisation hub for pump.

Title (de)
Pumpensynchronisiernabe.

Title (fr)
Moyeu de synchronisation de pompe.

Publication
EP 0626515 A1 19941130 (DE)

Application
EP 94103721 A 19940310

Priority
SE 9301341 A 19930422

Abstract (en)
Pump synchronisation hub (2'), intended for fitting on to the drive shaft (4) of a fuel injection pump (6), with an annular support part (8), which serves as fixing part for the fixing of a gear wheel (10) driving the pump and in turn driven by the crankshaft of an engine. A curved recess is situated in the support part (8) of the hub (2') for the accommodation of an adjusting element (54), which can be fitted therein and which in the longitudinal direction of the recess can be fixed in different positions relative to the hub. A through-hole (58) for receiving a positioning pin (60), which serves for setting the hub (2') in a desired position relative to the housing (24) of the injection pump, is located in the adjusting element (54). <IMAGE>

Abstract (de)
Pumpensynchronisiernabe (2'), vorgesehen für den Anbau an die Antriebswelle (4) einer Kraftstoffeinspritzpumpe (6), mit einem ringförmigen Trägerteil (8), der als Befestigungsteil für die Befestigung eines die Pumpe antreibenden und seinerseits von der Kurbelwelle eines Motors angetriebenen Zahnrads (10) dient. Im Trägerteil (8) der Nabe (2') befindet sich eine bogenförmige Aussparung zur Aufnahme eines darin einbaubaren Einstellorgans (54), das in verschiedenen Positionen in Längsrichtung der Aussparung relativ zur Nabe befestigt werden kann. Im Einstellorgan (54) befindet sich ein Durchgangsloch (58) zur Aufnahme eines Positionierstifts (60), der zur Einstellung der Nabe (2') in einer gewünschten Position relativ zum Gehäuse (24) der Einspritzpumpe dient. <IMAGE> <IMAGE>

IPC 1-7
F02M 59/48

IPC 8 full level
F02M 59/48 (2006.01)

CPC (source: EP)
F02M 59/48 (2013.01)

Citation (search report)
• [XA] US 4322174 A 19820330 - ISHII YOSHIYA, et al
• [A] FR 2075361 A5 19711008 - BOSCH
• [A] GB 2065792 A 19810701 - BOSCH GMBH ROBERT

Cited by
EP1431572A1; FR2849116A1

Designated contracting state (EPC)
DE FR

DOCDB simple family (publication)
EP 0626515 A1 19941130; EP 0626515 B1 19961211; BR 9401555 A 19941101; DE 59401236 D1 19970123; SE 500496 C2 19940704;
SE 9301341 D0 19930422; SE 9301341 L 19940704

DOCDB simple family (application)
EP 94103721 A 19940310; BR 9401555 A 19940420; DE 59401236 T 19940310; SE 9301341 A 19930422